
 

ACTA DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA PER LES POLÍTIQUES DE GESTIÓ 
DE LA SEGURETAT I CIVISME 
 
Núm. de la sessió: 3/2023 
Data: 1 de març de 2023 
Hora: de 10h a 11:07h 
 
 
Aquesta sessió es fa mitjançant sistemes electrònics (TEAMS) de conformitat 
amb l’habilitació que efectua l’article 46.3 de la llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora 
de les bases de règim local, en la redacció donada per la D.F. segona del Reial 
Decret Llei 11/2020, de 31 de març. També en concordança a les previsions de 
la Disposició Addicional Tercera del Decret Llei 7/2020, del 17 de març, de 
mesures urgents en matèria de contractació pública, de salut i gestió de residus 
sanitaris, de transparència, de transport públic i en matèria tributària i econòmica. 
Tal com preveuen aquestes normes i l’acord del Ple de la Corporació de data 31 
de març del 2020, es garanteix la identitat dels membres, el contingut dels acords 
adoptats, així com la interactivitat i intercomunicació entre ells en temps real i la 
disponibilitat dels mitjans durant la sessió. 
 
 
Assistents: 
 
 
- Il·lm. Sr. Miquel Pueyo París – President de la Comissió i Alcalde de la ciutat 
- Sr. Jaume Rutllant Casas – Vocal ERC  (en substitució de la Sra. Mariama Sall 
Sall) 
- Sr. Joan Ramon Castro Huguet – Vocal JxCAT 
- Sra. Cristina Morón Molina – Vocal PSC 
- Sr. Fèlix Larrosa Piqué  - Vocal PSC 
- Sr. Sergi Talamonte Sánchez – Vocal Comú (en substitució de la Sra. Elena 
Ferre Toldrà) 
- Sr. Xavier Palau Altarriba – Vocal PP 
- Sra. Maria Burrel Badia – Vocal Cs 
- Sra. Ángeles E. Ribes Duarte – Regidora no adscrita 
- Sr. Josep Mallada Gòdia – Sotscap de la Guàrdia Urbana (en substitució del Sr. 
Josep Ramon Ibarz Almenara - Intendent Cap de la Guàrdia Urbana) 
- Sra. Montse Moreno Gené – Secretària de la Comissió   
 
Excusen la seva assistència: la Sra. Mariama Sall Sall – vocal ERC; el Sr. David 
Melé Garcés - vocal  de JxCAT; la Sra. Elena Ferre Toldrà – vocal Comú; el Sr. 
José María Córdoba Alós – Regidor no adscrit; el Sr. Sergio González Arroyo – 
Regidor no adscrit; i el Sr. Josep Ramon Ibarz Almenara, Intendent Cap de la 
Guàrdia Urbana. 
 

Ordre del Dia 
 



 

 
1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió anterior. 

 
  

2. Informacions de la Regidoria: 
 

a. Informació sobre les principals actuacions de la Guàrdia Urbana 
des de comissió anterior.  
 

b. Altres informacions. 
 

 
3. Precs i preguntes. 

 
 
1.- Aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió anterior. 
 

Als membres de la Comissió se’ls ha tramés l’esborrany de l’Acta de la sessió 
anterior, que es dona per llegida i s’aprova per unanimitat. 

 

2.-  Informacions de la Regidoria: 

 

a) Informació sobre les principals actuacions de la Guàrdia Urbana des de 
l’anterior comissió. 

 
L’Inspector Mallada informa sobre les actuacions més destacades que ha dut a 
terme el citat cos policial durant els mesos de gener i febrer de 2023, en 
comparativa amb els mateixos mesos del 2022. Les dades estadístiques es 
poden consultar al document pujat al Shared de la Comissió. 

 
d) Altres informacions. 

En aquest punt, el President explica que s’està acabant de redactar el pla 
operatiu per a l’any 2023 amb l’objectiu de millorar l’estat general de neteja de la 
ciutat i reduir les principals conductes incíviques que afecten negativament a 
aquest estat de neteja, així com millorar la percepció subjectiva que els ciutadans 
tenen de la neteja a la ciutat. Es concretaran uns objectius i accions específiques 
a tal efecte. 
Així mateix, el President informa que en els propers dies es farà la licitació del 
contracte d’elaboració del Pla local de Seguretat de Lleida, per a que quan la 
Junta Local de Seguretat del 24 de març adopti l’acord corresponent, es pugui 
iniciar immediatament l’elaboració del Pla. 
Pel que fa a la modificació de l’Ordenança municipal de convivència i civisme, el 
President comunica que al dia següent està previst que es reuneixi la Comissió 
d’estudi i que es proposarà l’arxivament d’aquest expedient. 
Quant a la modificació de la Llei de bases de règim local, després de l’acord de 
la Comissió de convivència i civisme i espai públic del Consell de ciutat 



 

d’impulsar les modificacions legals necessàries per donar cobertura legal als 
ajuntaments que volguessin regular les referides mesures alternatives a les 
sancions econòmiques per infraccions administratives mitjançant ordenances 
municipals, el President comenta que ja li varen fer arribar la proposta i que en 
data 16 de febrer va enviar una carta amb aquesta proposta de modificació de la 
Llei de bases del règim local a tots els diputats i diputades al Congrés i a tots els 
senadors i senadores per la circumscripció de Lleida.  
El President també informa que el dia anterior a aquesta comissió havia hagut la 
reunió del Grup impulsor del Pla estratègic de convivència per ultimar el pla 
operatiu d’enguany i per aprovar l’eina d’avaluació i seguiment del Pla. Aquest 
Grup impulsor es reconverteix en un grup tècnic transversal de convivència i 
civisme.  
Respecte a la notícia publicada als mitjans de comunicació relativa a les 
reivindicacions del sindicat ASIGULL relacionades amb les condicions de treball 
-jornada laboral i aspectes retributius-, el President manifesta que prèviament a 
l’assemblea del Sindicat ja havia contactat amb ells per fer-los sabedors de la 
voluntat d’analitzar les seves demandes i establir un diàleg amb ells. Informa que 
cada 3 mesos es reuneix la Mesa Sindical de la Guàrdia Urbana i sempre que 
es pot es prenen en consideració les reivindicacions que es presenten.   
En aquest sentit, s’està treballant, a petició d’ASIGULL, en la connexió de 
l’ordinador de la garita del Palau de la Paeria per tal que des d’aquest ordinador 
es pugui accedir a les imatges de les càmeres de videogilància instal·lades a la 
plaça Paeria i connectades a la sala de càmeres de la comissaria, i en la 
reposició de la càmera de vigilància de l’avinguda de Blondel, que era una de les 
altre de les peticions del sindicat. 
Així mateix, comenta que s’ha enviat al servei de contractació la proposta de 
plecs tècnics per a l’adquisició de dos nous vehicles policials logotipats i un 
vehicle de combustió sense logotipar per tal d’anar renovant el parc mòbil del 
cos. 
Altrament, i per tal de dur a terme el programa d’Educació Viària de la Guàrdia 
Urbana amb els escolars d’educació primària, s’ha renovat el parc viari instal·lat 
a Gardeny, amb diverses actuacions de millora, com la pintura de les parets de 
la nau, la pintura de la senyalització horitzontal i l’arranjament de la zona 
d’entrada. També s’està arranjant la zona d’aparcaments dels autobusos i 
s’habilitarà un punt d’aigua a la nau. 
A continuació, el President enumera tot de millores tecnològiques que s’han anat 
introduint en diversos aspectes de funcionament i gestió de la Guàrdia Urbana, 
com el projecte Civicar; la centralització de la gravació d’imatges a Genetec; 
l’adquisició de 200 llicències d’Office 365; la compra dels dos drons; la nova 
integradora de comunicacions de la Sala de la Guàrdia Urbana; la connexió de 
càmeres de videovigilància a l’entorn de l’ascensor de la Seu Vella i primera fase 
eix comercial; la instal·lació del servidor i la connexió de les càmeres de lectura 
de matrícules a l’horta; la gestió incidències d’agents cívics mitjançant el 
sharepoint; la integració dels tràmits electrònics de sol·licitud d’atestats i informes 
amb la plataforma de pagament on line; el desenvolupament d’una nova app pels 
agents per poder fer consultes de normativa, padró, amb DGT per obtenir dades 
d’un vehicle o del conductor; o el canvi de la centraleta de la Guàrdia Urbana i 
connexió amb la de Paeria. Actualment s’està treballant en un projecte d’obtenció 
i anàlisi d’imatges satel·litals; en una valoració del programari per la gestió 
policial i de noves càmeres per al Centre Històric i Raimat. 



 

 

3.- Precs i preguntes: 
 
En aquest punt es responen les preguntes que es formulen per part dels 
membres de la comissió. 
 
El president es compromet a donar resposta per escrit a les preguntes que no 
s’han contestat oralment. 
 
Els membres de la Comissió Informativa poden consultar les intervencions 
realitzades al llarg de la reunió en l’enregistrament pujat a la sessió corresponent 
de la plataforma d’Audio Vídeo Actes, a través del  següent enllaç: 
 
https://actes.paeria.cat/admin 
 
Aquest enregistrament, que no és públic, compleix amb els requisits d’autenticitat 
i integritat de l’article 18.1 de la Llei 40/2015, d’1 d’octubre, de Règim Jurídic del 
Sector Públic. 
 
El President aixeca la sessió, de la qual, com a Secretària, estenc aquesta Acta. 
 
La Secretària,                                                                  Vist i Plau 
                                                                                        El President,  

https://actes.paeria.cat/admin

